
The Standard - Classified 

 
北 京 發 展 （ 香 港 ） 有 限 公 司  

BEIJING DEVELOPMENT (HONG KONG) LIMITED 
(Incorporated in Hong Kong with limited liability under the Companies Ordinance) 

 

Resignation of Director 
 
The Board of Directors of Beijing Development (Hong Kong) Limited (the 
"Company") announces that Dr. Mao Xiangdong, Peter resigned as 
Executive Director and Deputy Managing Director of the Company on 8 
January 2004.  The Board of Directors takes this opportunity to express our 
appreciation for his valuable contribution to the Company. 
 
 By Order of the Board 
 Wong Kwok Wai, Robin 
 Company Secretary 
Hong Kong, 9 January 2004 
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北 京 發 展 （ 香 港 ） 有 限 公 司北 京 發 展 （ 香 港 ） 有 限 公 司北 京 發 展 （ 香 港 ） 有 限 公 司北 京 發 展 （ 香 港 ） 有 限 公 司  

BEIJING DEVELOPMENT (HONG KONG) LIMITED 
（根據公司條例在香港註冊成立之有限公司）  

 

辭辭辭辭  任任任任  董董董董  事事事事  
 

北京發展（香港）有限公司（「本公司」）董事會宣佈毛祥東

博士已於二零零四年一月八日辭任本公司之執行董事及董事副

總經理之職務。就毛博士對本公司作出之寶貴貢獻，董事會藉

此機會致謝。  
 

 承董事會命  

 公司秘書  

 黃國偉黃國偉黃國偉黃國偉     

香港，二零零四年一月九日  



Please also refer to the published version of this announcement in 

The Standard and Hong Kong Economic Times.

 


